

## **ASEA Run Jump Throw Program Session 3**

The ASEA 3rd session of our Run Jump Throw program will be on Tuesdays and Thursdays, 5:00 - 6:00 pm, at the Moncton Stadium.

This is an introductory program for those ages 6-11. We now have a junior development program for those 11-13.

It will begin on Tuesday June 18. The dates will be :

June 18, 20, 25, 27

July 2, 4, 9, 11, 16, 18, 23, 25, 30

August 1

The link to register is

<https://legacy.trackie.com/online-registration/event/asea-run-jump-throw-2024/494387/>.

The cost is \$130, to ASEA, and \$15, to ANB. Some of you paid for all three sessions previously. The ANB fee is only paid once in 2024.

All sessions will be at the Moncton Stadium, which is located behind the CEPS on the UdeM campus.

Children need just clothing for exercise, sneakers & a water bottle.

Patents are welcome to wait in the stands.

Programme ASEA Courir, Sauter, Lancer  
Séance 3

La 3e séance ASEA de notre programme Courir, Sauter, Lancer aura lieu les mardis et jeudis, de 17h00 à 18h00, au Stade de Moncton.

Il s'agit d'un programme d'introduction pour les 6 à 11 ans. Nous avons maintenant un programme de développement junior pour les 11-13 ans.

Elle débutera le mardi 18 juin. Les dates seront :

18, 20, 25, 27 juin

2, 4, 9, 11, 16, 18, 23, 25, 30 juillet

1 août

Le lien pour s'inscrire est

<https://legacy.trackie.com/online-registration/event/asea-run-jump-throw-2024/494387/>.

Le coût est de 130 \$ pour l'ASEA et de 15 \$ pour l'ANB. Certains d'entre vous ont déjà payé les trois séances. La redevance ANB n'est payée qu'une seule fois en 2024.

Toutes les séances auront lieu au Stade de Moncton, situé derrière le CEPS sur le campus de l'UdeM.

Les enfants n'ont besoin que de vêtements pour faire de l'exercice, de baskets et d'une bouteille d'eau.

Les brevets sont invités à attendre dans les stands.